
Til Folketingets Kulturudvalg!

Jeg bor midt på Sjælland, og da jeg ikke har lyst til at betale ekstra til en privat 
tv-udbyder, kan jeg kun modtage DR´s nye DBV-T-programmer i en inferiør 
kvalitet med mange billed- og lydudfald. Antennen er angiveligt en af markedets 
bedste, og den er rettet meget omhyggeligt mod Jyderup-senderen, som er min 
nærmeste. 

Er det med udvalgets vidende og godkendelse, at de seneste tekniske ændringer 
af DR´s sendere har medført, at man nogen steder i Danmark ikke kan modtage 
de licensbetalte programmer i en seværdig kvalitet uden et abonnement hos en 
privat kabel- eller satellitudbyder?

Fra Mennesker og Medier har jeg for nogen tid siden fået oplyst, at da DR 
begyndte at sende sine programmer via satellit, var det et helt bevidst valg at 
støtte de private udbydere ved at sende programmerne kodet, skønt DR lige så 
godt kunne have sendt sine udsendelser ukodet, som man gør det i mange andre 
lande.

Jeg vil gerne vide, om det er manglende indsigt, eller om det er et liberalistisk
flertal, der har fået udvalget til at godkende en teknisk standart, der mere eller 
mindre tvinger nogle licensbetalende brugere til at afholde en ekstra afgift til et 
privat foretagende, hvis de vil modtage DR-tv i en hæderlig kvalitet?

Med venlig hilsen
Peder J. Pedersen
St. Merløse
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